



## Church Profile

South Calgary Chinese Evangelical Free Church was formed in 1988. We have three congregations composed of Cantonese (450-500), English (200-220) and Mandarin (80-100); including children, the church population is about 1,000.

We are an evangelical church which is part of the Evangelical Free Church of Canada and we adhere to the congregational spirit of the Free Church Movement, governed by members of the church. The church is centrally located in Calgary within 30 minutes driving from any corner of the city.

Calgary is located east of the Canadian Rockies in the province of Alberta. The municipal population exceeds 1.25 million with an estimated Chinese population of 100,000. Calgary major economic base is oil and gas, high tech and tourism.

Our current pastoral staff is composed of 10 full time, 1 part time and 3 lay workers. For the full time & part time staff, 4 ministers to the Cantonese, 2 to the English, 1 to the Mandarin, 2 to children and 1 as our Parish Nurse (including Cantonese senior ministry).

For further church information and latest posting details, please visit the church website at [www.sccefc.ca](http://www.sccefc.ca) or send your resume to [pulpit@sccefc.ca](mailto:pulpit@sccefc.ca)

## 教會簡介

南卡城華人播道會(南播)成立於一九八八年，我們的教會由三個堂會組成，包括粵語(約四百五十至五百名會眾)，英語(約二百至二百二十名會眾) 及國語(約八十至一百名會眾); 包括兒童在內，每週約有一千人聚會。

南播為基督教福音派教會，體制為會友制，隸屬加拿大播道會草原區，為北美華人播道會成員。我們深信教會在天上應執行主耶穌的大使命，就是在社區並全世界應負有傳福音，及拯救靈魂的責任。我們更盼望能關懷全人需要，信徒彼此守望相助，發揮基督的愛心。南播座落於卡加利中心地帶，距離卡城大部分地方少於三十分鐘車程。

卡加利是一個座落於加拿大亞伯達省南部洛磯山脈的城市，卡城人口約一百二十五萬而華人人口約有十萬。卡城經濟以石油業，高科技及旅遊業為主。

南播現有十位全時間，一位部分時間及三位義務同工。全時間及部分時間同工當中，四位負責粵語事工，兩位負責英語事工，一位負責國語事工，兩位負責兒童事工以及有一位護牧(同時負責粵語長者事工)。

如想知道南播更多資料及我們最新的聘牧消息，請瀏覽我們的網頁 - [www.sccefc.ca](http://www.sccefc.ca) 或將你的履歷電郵到 [pulpit@sccefc.ca](mailto:pulpit@sccefc.ca)